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ORDFÖRANDE HAR ORDET 

Jag vill börja med att 

tacka ALLA med-

lemmar som lägger 

ner så mycket 

engagemang på att 

få Kungälvs Häst-

sportklubb  att stän-

digt utvecklas sam-

tidigt som vi behåller 

vår familjära stäm-

ning!  

Förra året var verkligen ett fullspäckat år! Vi 

fick bland annat möjlighet att visa upp oss 

under Gothenburg Horse Show men även ute 

på tävlingsbanorna, inte minst genom alla våra 

lag. Aldrig tidigare har vi haft så många lag 

anmälda till olika cuper och divisioner - så kul! 

Det är också roligt att se hur vårt arbete med 

gemensamma och subventionerade träningar 

har gett resultat, i gemenskap, glädje och 

prestation. Och det är verkligen något som 

kan sammanfatta 2019: gemenskap, glädje 

och prestation! Vill även lyfta fram klubbens 

fantastiska styrelse lite extra, ni är helt oslag-

bara! Ett litet gäng entusiaster som verkligen 

brinner för klubben, dess medlemmar och 

sammanhållning men som även värnar om 

Kungälvs Hästsportklubbs varumärke, vilket i 

dag är extremt viktigt för att vara en attraktiv 

förening. På fem år har vi ökat vår omsättning 

med nästan en halv miljon!! Det innebär att 

det krävs rutiner och struktur för att hålla ihop 

allt. Våra sektioner har utvecklats jättemycket 

och står idag på egna ben, så häftigt! Och alla 

tillsammans jobbar med "vi" före "jag".  

Tack allihopa för ett fantastiskt 2019 - nu är 

det fullt ös in i 2020! Men viktigast av allt - 

#tillsammansärvikhsk 

Jenny Norén, ordförande Kungälvs 
Hästsportklubb 

 

 

STATISTIK 

Under året har klubben haft 87 licensierade 

ryttare och totalt 111 medlemmar. Både antal 

licensierade ryttare och medlemmar har ökat 

de senaste åren.  

 

VANDRINGSPRIS 

Vandringspriset för Kungälvs Hästsportklubbs 

mest framgångsrika ryttare i hoppning under 

2019 tilldelas Alexandra Elfström 

105 starter 117 poäng 

I dressyr tilldelas vandringspriset för mest 

framgångsrika ryttare i Kungälvs Hästsport-

klubb Jessica Bohlin  

19 starter 46 poäng  

 

STYRELSEN OCH STYRELSEARBETE 

Under 2019 har följande personer ingått i 

styrelsen:  

Jenny Norén, ordförande 

Therese Hurtig Martinsson, sekreterare 

Robin Wetterling, ledamot 

Marie Anderberg, ledamot 

Malin Johannesson, ledamot 

Alva Björklund, US-representant  

Elin Magnusson, adjungerad 

Frida Johannesson, suppleant 

Frida Björklund, suppleant 

Styrelsen har under året haft tio möten. I 

december genomfördes en 

planeringskonferens där styrelseledamöter, 

ledamöter från hoppsektionen samt 

valberedning planerade verksamheten för 

2020.  

Dressyrsektionen hade anmält förhinder.  

 

 

 



 
 

 

Årsmötet ägde rum under festliga former med 

vedugnseldade pizzor, den 23 februari, på 

Troya Horse Arena. 

 

VALBEREDNING 

Karin Flodin 

Helena Wernemyr 

 

REVISORER 

Lena Wetterling  

Lisa Welander 

 

ÖVRIG REPRESENTATION 

Jenny Norén är ledamot i Göteborgs- och 

Bohusläns Ridsportförbunds styrelse 

Lena Wetterling är ledamot i Göteborgs- och 

Bohusläns Ridsportförbunds tävlingssektion 

Alva Björklund är ledamot i Göteborgs- och 

Bohusläns Ridsportförbunds ungdomssektion 

 

 

VÄSENTLIGA HÄNDELSER UNDER ÅRET 

 

#60-130cm – Stort och högtidligt blev det när 
klubbens ordförande Jenny Norén och en av 
våra yngsta ryttare, Alfred Candetoft 9 år, tog 
emot Stiftelsen Gothenburg Horse Shows 
föreningsstipendium. Stipendiet, på 24 000 kr, 
togs emot under publikens jubel, i 
Scandinavium under Gothenburg Horse Show. 

Ur ansökan ”Kungälvs Hästsportklubb – #60-
130 cm. Kungälvs Hästsportklubb har med 
start 2018 haft en tydlig satsning på lag i både 
hoppning och dressyr. I år har vi kommit en 
bra bit på vägen och vi har nu lag i nästan alla 
divisioner, faktiskt ända upp till SM-nivå i 
dressyr. Vi är en organisation som lär av 
varandra, bland annat är några av våra högst 
rankade ryttare lagledare i flera av våra 
lag....” 

 

 

 

 

 



 

 
Samarbete med Ragnar Bengtsson – Med 
start från november 2018 har klubben haft ett 
långsiktigt samarbete med Ragnar Bengtsson, 
känd profil inom ridsporten och en uppskattad 
hopptränare.  

Ragnar har tidigare också varit förbunds-
kapten i både fälttävlan och hoppning, aktiv i 
landslagsledningen samt koordinator för 
H&M:s satsning inom ridsporten.  

Projektet med fyra subventionerade 
tvådagars-träningar var en del i vår lagsatsning 
och Ragnars träningar bidrog starkt till att vi 
nådde målet att ha lag i samtliga hopp-
divisioner och dessutom tilldelades Stiftelsen 
Gothenburg Horse Shows stipendium. 
Träningarna bidrog också till stärkt gemenskap 
medlemmar emellan. Till sista tillfället i 
oktober bjöd vi in samtliga medlemmar till en 
gemensam frukostföreläsning med Ragnar.  

 
Under året har Ungdomssektionen US 
arrangerat flera pay & jumps på Troya Horse 
Arena. Ungdomarna får lära sig 
företagsamhet, sätta kund och ekipage i fokus, 
samarbeta, lära sig arrangera tävlingar och få 
förståelse och respekt för hur man själv ska 
uppträda på tävlingar. Samtidigt lär de känna 
nya kompisar och har roligt tillsammans. 

I november bjöds samtliga medlemmar in till 
en inspirationsföreläsning i mental träning 
med Anna Beckman, lic mental tränare och 
coach. Ett 40-tal medlemmar deltog i en 
spännande och, för de flesta, lite annorlunda 
föreläsning.  

 

SWB Warm Hearts - Under året har vi valt att, 
istället för en gåva samt till 
julen, bidra till insamlingen 
SWB Warm Hearts, inom 
ramen för Kronprinsessan 
Victorias fond. SWB Warm 
Hearts bidrar till att barn med 
funktionsnedsättning eller 
kronisk sjukdom ska få möjlighet att rida och 
umgås med hästar.   



 
 

HOPPSEKTIONEN 

Medlemmar i hoppsektionen 2019 
 
Caroline Johansson 
Robin Wetterling 
Amanda Hauge 
Frida Johannesson 
Ida Bergström 
Jenny Norén 
Jennifer Reinhold 

Under året har vi haft 43 licensierade 

tävlingsryttare som tävlat till och med 140 cm. 

Clinic på Troya Horse Arena med Ann-

Catrin Ancan Carlsson 

Den 17 mars 

genomfördes en 

mycket 

uppskattad 

clinic med 

Ancan Carlsson, 

en av landets 

mest meriterade 

hopptränare. 

Dagen inleddes 

med föreläsning och teori, fortsatte sedan 

med en clinic och avslutades med träning för 

tre grupper. Trevliga möten och mycket 

matnyttigt att ta med sig hem, var några av de 

omdömen vi fick höra efteråt.  

Hoppsektionen på Åbytravet 

I april bjöds hoppsektionen in till Åby travbana 

för en rundvandring i de nya lokalerna och 

mässområdet. Det var väldigt trevligt och bra 

att få se det nya Åby innan årets tävlingar 

skulle äga rum. Efteråt var vi alla fyllda av 

inspiration av de möjligheter den nya 

mässhallen hade att erbjuda, och hotellet som 

vi sedan bodde i under Majhoppet. Klubben 

hade också ett eget lopp under kvällen.   

 

 

 

Majhoppet  

Den 24-26 

maj var det 

dags för 

fjärde 

upplagan av 

Majhoppet. 

Det blev två 

härliga 

intensiva 

dagar med 

hästtävlingar 

i två dagar 

och en avslutande ponnydag. 

Totalt genomfördes åtta hästklasser och tre 

ponnyklasser och det blev en folk- och 

hästfest med nästan 600 starter.  

 

Lena Wetterling ny A-domare 

Lena Wetterling har varit en känd profil i 

klubben under många år, inte minst som 

utbildare och hoppdomare. Under 2019 

bättrade Lena på sin domarutbildning och kan 

numera titulera sig A-domare. Det innebär att 

hon nu kan döma samtliga tävlingar inklusive 

mästerskapstävlingar av SM-karaktär.  

Men på frågan om vi nu kommer få se Lena 
döma SM, svarar hon: 
- Jag tycker det är jätteroligt att vara ute på 
tävlingar och döma. Ville gå vidare och utbilda 
mig mer, inte för att döma ”stora tävlingar” 
utan för att lära mig mer. Har även nytta av 
detta när jag har Grönt Kort-kurser och i mitt 
arbete i tävlingssektionen i distriktet. 

  



 
 

Lagtävlingar 

Bohuscupen 

Klubben har deltagit med två lag i Bohuscupen 

hoppning ponny och ett lag i Bohuscupen 

hoppning häst.  

Den 31 mars arrangerade vi första 

deltävlingen av Bohuscupen ponny på Troya 

Horse Arena, med över 200 starter och hela 16 

lag. Vilken hästfest! Båda våra lag gick till 

finalen som traditionsenligt ägde rum på 

Tjörns Ridklubb i början av sommaren. Totalt 

slutade lagen på en 13:e respektive 15:e plats 

men otroligt starkt att båda lagen gick till 

final! 

I ponnylagen har följande ryttare deltagit: Ella 

Martinsson, Anton Rask, Lova Engström och 

Linn Lundborg, Alfred Candetoft, Gustav 

Candetoft, Ellen Lisa Jonsson och Hailey 

Reinhold 

Lagledare var Frida Johannesson 

I Bohuscupen hoppning häst kom klubbens lag 

totalt fyra. Det tre omgångarna gav två 

lagplaceringar och flera fina individuella 

prestationer.  

I hästlaget har följande ryttare deltagit: Lisa 

Welander, Helena Wernemyr, Elin 

Magnusson, Josefin Wingårdh, Lisa Martinsson 

och Saga Fröstadh. 

Lagledare var Helena Wernemyr  

 

 

Div 1  

Under 2019 fick vi äntligen ihop ett ponnylag 

till div 1 ponny. Och med den äran! Laget 

slutade på totalt en tredjeplats.  

I laget deltog följande ryttare: Tilda Flodin, 

Lisa Johannesson, Agnes Hallström och Emily 

Smith  

Lagledare var Louise Ivarsson Falkenby 

Div 1 häst  

Laget inledde mycket starkt med en vinst i 

Ätranbygden. Inför finalen i Kungsbacka låg vi 

på tredje plats men föll på målsnöret. Inget 

avancemang till Elitallsvenskan denna gång 

alltså men vi vann hejarklacks-ligan!  

Ett 30-tal föräldrar, barn, hundar och med-

lemmar hade tagit sig till Kungsbacka för att 

heja fram laget och fika tillsammans. 

I div1-laget red följande ryttare: Lina Falk, 

Louise Ivarsson Falkenby, Eleonore Herrström, 

Alexandra Elfström, Alexandra Karlsson 

(inlånad från Ale-Jennylund) och Frida 

Johannesson.  

Lagledare var Caroline Johansson 

 

  



 
 

Div 2 

Div 2-laget ponny hade lite blandade resultat 

under 2019 och slutade totalt på en elfte 

plats.   

De ryttare som deltog i laget var: Lova 

Engström, Ella Martinsson, Mimmi Johnsson, 

Hailey Reinhold, Gustav Candetoft, Alfred 

Candetoft och Anton Rask.  

Lagledare var Frida Johannesson. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Div 2-laget häst har haft flera lagvinster, 

lagplaceringar och individuella prestationer. 

När serien slutfördes på Billdals Ridklubb stod 

det klart att vårt lag var totalsegrare. Och 

detta för andra året i rad! Extra roligt att det 

var flera unga och nya medlemmar som deltog 

i laget.  

De ryttare som deltog i laget var: Christine 

Löfgren, Linn Lundborg, Josefin Wingårdh, 

Emma Barin, Tilde Hedin och Agnes Hallström 

Lagledare var Helena Wernemyr 

 

 

 

  

Div 2-laget ponny på Strömstad Ridklubb i september. Div 2-laget häst i Billdals Ridklubb i september. 

”Jag blev medlem i Kungälvs Hästsportklubb för att det låg nära mig och för 

möjligheterna att vara med i lagtävlingar för häst.”  
Helena Wernemyr, lagledare och ryttare i Bohuscupen och Div 2  

 



 
 

DRESSYRSEKTIONEN 

Medlemmar i dressyrsektionen 2019 

 

Anna Karlsson, sammankallande 

Lille Callerud, sekreterare 

Karin Liberg 

Ann-Charlotte Larsson 

Ann-Christin Lundgren 

Camilla Billö 

Camilla Hulling (senare delen av 2019) 

Under 2019 har klubben haft 39 licensierade 

dressyrryttare som har startat från lokal LC till 

nationell Intermédiaire ll. 

Sektionen startade året med en 

inspirationskväll för alla klubbens 

dressyrryttare den 20 januari. Ett 20-tal 

dressyrryttare medverkade under kvällen där 

bland annat tävlingsryttaren Daniela Zeylon 

berättade hur hon förbereder sig inför och 

under tävling. Dressyrsektionen informerade 

också om kommande tävlingar för året och 

kommande lagsatsningar.  

Under 2019 har sektionen också 

anordnat två träningshelger med Lottie 

Mattson för lagryttare från Division 1 och 

uppåt samt en träningshelg för ryttare upp till 

Division 2 för Anette Elleus och Daniela 

Zeylon. Vid alla tre tillfällena har man haft 

förmånen att kunna förlägga träningarna till 

Ekelunds Gård. 

 

Programridning genomfördes på Ekelunds 

Gård den 19 april. 

 

Regional dessyrtävling anordnades den 28 

september på Göteborgs Horse park. Under 

tävlingsdagen hade vi totalt 59 starter från 

regional LB:2 till nationell FEI Prix St:George. 

För tävlingen hade vi fått fina priser sponsrade  

från Granngården, Tre Hästar, Multiva AB, 

Svensk Ridsport i Kungsbacka, Dr Schattle 

samt Rundsvallen Entreprenad AB.  

 

  

”Jag blev medlem i KHSK  för att många i vårt stall är det och 

jag hade hört att det var en bra klubb med fin gemenskap..”  
              
                                Ingrid Albinsson, Klubbmästare i dressyr, ponny  



 
 

Lagtävlingar 

Klubben medverkade i Division 1, häst under 

2019 och blev totalt tvåa med laget.  

Följande ryttare deltog i laget: Jessica Bohlin, 

Sofia Lundqvist, Felicia Lennartsson, Kristin 

Hulling och Liselotte Andersson. 

Klubben medverkade i Bohuscupen, häst 

under 2019 och red bägge grundomgångarna, 

men tog sig ej hela vägen till final. 

Följande ryttare deltog i laget: Sofia 

Johansson, Jennie Arpfjord, Alice Göransson, 

Linn Lundborg och Jenny Norén. 

Klubben medverkade även i Bohuscupen, 

ponny under 2019 och tog sig till final där man 

blev sjua. 

Följande ryttare deltog i laget: Hailey 

Reinhold, Ella Martinsson, Anton Rask, Wilma 

Kullberg, Agnes Hallström och Lova Engström 

Inför 2020 så satsar sektionen, förutom 

lagtävlingarna, på gemensamma lagträningar, 

programridning och teambuilding för lagen. 

Man jobbar även för att ordna gemensam 

avsutten fysträning och sitsträning samt 

mental träningsutbildning.  

För mer information om dressyrsektionen 

hänvisas till sektionens separata 

verksamhetsberättelse. 

 

  

Bohuscupen ponny på Kongahälla 

Ridsällskap under våren. 

Div 1-laget efter finalen på Göteborgs 

Horse park.  



 
 

UNGDOMSSEKTIONEN – US 

US rivstartade året med ett första möte den 
14 januari. Det var ett stort gäng som dök upp 
och det kommande året planerades.  
 
Sedan kom februari och det var dags för 
årsmöte med supergoda pizzor. I april 
genomförde US en pay & jump, för att följa 
upp med ännu en i maj.  

 
Under sommaren arrangerade US en 
dagsutflykt till ett soligt Skåne och Falsterbo 
Horse Show. Det blev en lyckad dag med 
spännande tävlingar, en del shopping och 
framförallt härligt sällskap. Augusti var sedan 
månaden när hösten började göra sig påmind, 
och US hade en kick-off där höstens aktiviteter 
planerades, med lekar i manegen och tacos på 
Troya Horse Arena.  
 
I september hölls ännu en pay & jump. I 
oktober samlade US:s styrelse ihop alla idéer 
och tankar från höstens kick-off och med hjälp 
av alla medlemmar i sektionen så 
fastställdes US:s ledstjärnor! 

 Respektera varandra 
 Stötta och beröm varandra 
 Tänk på vad du säger och gör på 

sociala medier 
 Hälsa alltid på varandra 
 Var en bra förebild för ridsporten 

 
 
I Klubbmästerskapet i december gjorde flera 
från ungdomssektionen jättefina ritter både i 
hoppning och dressyr.  
 
Under året 2019 har ungdomssektionens 
styrelse bildats: ordförande Alva Björklund, 
vice ordförande Elin Magnusson, sekreterare 
Lisa Johannesson, kassör Tilda Flodin, 
medlemsansvarig Lisa Martinsson, ledamot 
Alva Ek och ledamot Ellen Jonsson.  
 

Vår ungdomssektion har även varit 
representerad i föreningsstyrelsen, där Alva 
Björklund har varit US-representant och Elin 
Magnusson ledamot, samt i distriktets 
ungdomssektionsstyrelse där Alva har varit 
sekreterare.  
 
US vill tacka för ett roligt och lärorikt år, 
särskilt tack till våra fantastiska medlemmar! 

  



 

ÖVRIGA INDIVIDUELLA PRESTATIONER  

En av klubbens duktiga dressyrryttare Sofia Lundquist 
var under sommaren på Strömsholm och tävlade SM i 
paradressyr med sin häst Afford (SWB), valack född 
2005 e A-Dur-Stanford. Motståndet var tufft och det 
var inte tal om placering denna gång men Sofia var 
ändå nöjd  
 - Det var min första tävling i paradressyr men definitivt 
inte den sista, summerade hon efteråt 

  

 

 

Louise Ivarsson Falkenby kvalade för andra året i rad in till 
ungponny-SM med sin ponny Karlos född 2013. Med sig 
hem hade Louise med sig en andraplacering. 

 

 

 

Anton Rask vann regionfinalen i Sugar Cup med sin ponny Highland Prince 
och kvalade därmed till riksfinalen i Blekinge, där det blev en sjätteplats. 
Sugar cup är en träningsserie för ponnyer i terrängridning med stil-
bedömning och hinderhöjder upp till 60 cm. Syftet är att under trevliga och 
säkra former erbjuda barn på ponnyer tränings- och utbildningsmöjligheter 
att få rida en enklare terrängbana. 

 

. 

 

Under SM i Working Equitation på Surahammars Ryttarförening, 
tävlade Liselotte Andersson för Kungälvs Hästsportklubb och 
startade MSV seniorer och slutade totalt på en bronsplats. 
Working Equitation tävlas i tre moment: Dressyr, teknik och 
speed. För varje moment samlar ekipaget poäng som räknas 
ihop till ett slutresultat.  

 

 



 
 

KLUBBMÄSTERSKAP 

Den 7 december genomfördes årets klubbmästerskap i dressyr och hoppning. Dagen avslutades med 

ett mycket uppskattat julbord för cirka 50 medlemmar. 

 

Klubbmästare dressyr  

 

 

 

 

 

 

Ponny: Ingrid Albinsson och Mr Devil  

Häst: Jenny Norén och Pretty Pearl (Cartier-Pablo). 

Ekipaget vann också KM i hoppning 

 

 

Klubbmästare 
hoppning 
Ponny: Emily Smith 
och Pol’s Jewel  

 

 

KUNGÄLVS HÄSTSPORTKLUBB I MEDIA 

Vi vill arbeta som en liten häst- och ridsportredaktion som förmedlar relevant och underhållande 

innehåll. Vår kommunikation ska skapa gemenskap, stolthet och ett starkt varumärke för nuvarande 

och presumtiva medlemmar samt övriga Ridsportsverige. Med relevant innehåll avses förstås 

aktualiteter i klubben men också nyheter inom ridsporten, nya forskningsrön, regeländringar, 

intressanta aktiviteter hos andra klubbar, podd-, radio- och tv-tips med mera. 

Klubben har under 2019 återigen fått relativt stor mediapublicitet. Vid större arrangemang och 

lagtävlingar skickas pressinformation till utvalda, ofta lokal, media. Flera medier rapporterade när 

klubben tilldelades Stiftelsen Gothenburg Horse Shows föreningsstipendium samt under Majhoppet.  

Våra kanaler Facebook och Instagram är välbesökta och antalet följare växer kontinuerligt. Syftet 

med att finnas i dessa medier är att rikta kommunikationen och möta våra målgrupper där de finns i 

vardagen. I början av året presenterades ett antal dressyrryttare samt nya medlemmar i sociala 

medier. 



 
 

 

 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till klubbens medlemmar som bidragit i stort och smått under 2019.  

Vi vill också tacka våra trogna sponsorer Hurtigs Bil, GBS Entreprenad, Kungälvs 
Hästtransportcenter och STC. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Så här följer du bäst vad som händer i klubbens vardag: 

Vår interna medlemsgrupp på Facebook, klicka här 

Vår "öppna" sida på Facebook, klicka här 

Ungdomssektionens medlemsgrupp på Facebook, klicka här 

Och vår sida på instagram, klicka här 

https://www.facebook.com/groups/109792752390469/
https://www.facebook.com/Kungälvs-Hästsportklubb-1611061545801721/
https://www.facebook.com/groups/228778690828367/
https://www.instagram.com/kungalvs_hastsportklubb/

